
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 25. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 667
Er det efter ministerens opfattelse et problem, hvis en kommunes udmåling af tilskud til
BPA ordninger ligger på et niveau, hvor det ikke er muligt at finansiere løn- og arbejds-
vilkår for handicaphjælpere, der i fuldt omfang svarer til vilkårene for den gruppe, som
grundlønnen tager udgangspunkt i, og hjælperen derfor samlet set ansættes på ringere
vilkår end de vilkår, der er gældende for ansatte i den pågældende sammenlignelige
faggruppe?
Spørgsmålet stilles som opfølgning på samråd om BPA ordninger den 25. maj 2021, jf.
samrådsspørgsmålene Å, AA og AB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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